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Abstract (en)
[origin: CN113275382A] The invention relates to a roll stand with a pair of working rolls (1, 2) for rolling a metal strip (B), with intermediate rolls (3,
4) and supporting rolls (5, 6). The roll stand is laterally supported by means of support systems (30, 31, 32, 33), each support system (30, 31, 32,
33) being able to be applied with a support force directed along the working rolls (1, 2) by means of a force generating device and being able to be
transferred from a rest position into an operating position. According to the invention, the two working rolls (1, 2) can be replaced by working rolls (1',
2') having a further diameter, wherein, for this purpose, only the support system (30, 31, 32, 33) needs to be replaced by a support system (30', 31',
32', 33') having support rolls (8', 9', 10', 11') having a further diameter without replacing the intermediate rolls (3, 4) and the support rolls (5, 6).

Abstract (de)
Den Gegenstand dieser Erfindung bildet ein Walzgerüst mit einem Paar von Arbeitswalzen (1, 2) zum Walzen eines Metallbands (B) mit
Zwischenwalzen (3, 4) und Stützwalzen (5, 6). Die Arbeitswalzen (1, 2) werden dabei durch Abstützsysteme (30, 31, 32, 33) seitlich abgestützt,
wobei jedes Abstützsystem (30, 31, 32, 33) mittels einer Krafterzeugungseinrichtung mit einer in Richtung der Arbeitswalze (1, 2) gerichteten
Stützkraft beaufschlagbar ist und aus einer Ruhestellung in eine Betriebsstellung zustellbar ist. Erfindungsgemäß sind die beiden Arbeitswalzen (1,
2) gegen Arbeitswalzen mit anderem Durchmesser austauschbar, wobei dafür nur die Abstützsysteme (30, 31, 32, 33) gegen Abstützsysteme mit
Abstützwalzen mit anderem Durchmesser auszutauschen sind, nicht jedoch die Zwischenwalzen (3, 4) und Stützwalzen (5,6).
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